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§ 5  
Interpellation om Slussen (nr 2014:17) 
Dnr 311-1482/2014 

 
Beslut 

Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

 

Borgarrådet Joakim Larsson (M) har ställt en interpellation om 

Slussen. Kommunfullmäktige beslutade den 10 november att 

interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) besvarar interpellationen. Skriftligt 

svar i bilaga 2. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden Wanngård och Larsson, Åke 

Askensten, Sebastian Wiklund och borgarrådet Brinck. 

 

 

§ 6  
Bordlagda interpellationer 
 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 19, 

21, 22, 23, 24 och 25 för år 2014. 

 

 

§ 7  
Nya interpellationer 
 

Följande interpellation anmäls. 

(2014:26) av borgarrådet Brinck (M) om lagliga 

graffitiväggar 

Dnr 329-1626/2014 

 
Beslut 

1. Interpellationen får ställas 

2. Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Borgarrådet Brinck (M) har ställt en interpellation om lagliga 

graffitiväggar. Kommunfullmäktige beslutade den 15 december 

att interpellationen fick ställas. 
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Borgarrådet Helldén (S) besvarar interpellationen. Skriftligt svar i 

bilaga 3. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden Helldén och Brinck, Juliana 

Gristelli och Erik Slottner. 

 

 

§ 8  
Nya interpellationer 
 

Följande interpellation anmäls. 

(2014:27) av borgarrådet Brinck (M) om fristående skolor 

Dnr 322-1627/2014 

 
Beslut 

3. Interpellationen får ställas 

4. Interpellationen bordläggs. 

 

 

§ 9  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Borgarrådet Larsson (M) ställer en fråga om 

kvalitetsutmärkelsen. 

 

Borgarrådet Lindblom (V) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Gulan Avci (FP) ställer en fråga om hedersrelaterat våld/förtryck. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 3 

Erik Slottner (KD) ställer en fråga om förbifarten. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 4 

Madeleine Sjöstedt (FP) ställer en fråga om Forsgrenska badet. 

 

Borgarrådet Bjuggren (S) svarar på frågan.  

 


